


Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada


(Le français suit)

JUDGMENTS TO BE RENDERED ON LEAVE APPLICATIONS

March 4, 2024

OTTAWA – The Supreme Court of Canada will decide the following leave applications at 9:45 a.m. ET on Thursday, March 7, 2024. This list might change.


1. K.Z. v. P.S. (Que.) (Civil) (By Leave) (40977)

2. His Majesty the King v. R.B.W. (N.S.) (Criminal) (By Leave) (40960)

3. Trillium Power Wind Corporation v. His Majesty the King in Right of the Province of Ontario, as Represented by the Ministry of Natural Resources, Ministry of the Environment, and the Ministry of Energy (Ont.) (Civil) (By Leave) (40896)

4. Upper Canada Land Titles and Patent Research Initiative v. Regional Municipality of Niagara (a.k.a Niagara Region) (Ont.) (Civil) (By Leave) (40865)

5. Joss Covenoho v. Homelife/Response Realty Inc., et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (40883)

6. Gaganjot Singh Sidhu v. His Majesty the King (Alta.) (Criminal) (By Leave) (39720)

7. Awale Hussein v. His Majesty the King (Ont.) (Criminal) (By Leave) (41015)

8. Graham Hogarth, et al. v. Royal Bank of Canada (Ont.) (Civil) (By Leave) (40914)

9. Conner Jayce Derksen v. His Majesty the King (Man.) (Criminal) (By Leave) (41025)

10. Groupe Alter Justice v. Attorney General of Canada (Que.) (Civil) (By Leave) (40829)

11. Sébastien Sirois, et al. v. Kevin Richer (Que.) (Civil) (By Leave) (40863)

12. Pierre Joseph Ulysse v. Banque of Nova Scotia (Que.) (Civil) (By Leave) (40891)





PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION

Le 4 mars 2024

OTTAWA – La Cour suprême du Canada se prononcera sur les demandes d’autorisation suivantes le jeudi 7 mars 2024, à 9 h 45 HE. Cette liste pourrait changer.


1. K.Z. c. P.S. (Qc) (Civile) (Autorisation) (40977)

2. Sa Majesté le Roi c. R.B.W. (N.-É.) (Criminelle) (Autorisation) (40960)

3. Trillium Power Wind Corporation c. Sa Majesté le Roi du chef de la province de l’Ontario, représentée par le ministère des Ressources naturelles, le ministère de l'Environnement et le ministère de l'Énergie (Ont.) (Civile) (Autorisation) (40896)

4. Upper Canada Land Titles and Patent Research Initiative c. Municipalité Régionale de Niagara (a.k.a Niagara Region) (Ont.) (Civile) (Autorisation) (40865)

5. Joss Covenoho c. Homelife/Response Realty inc., et al. (Ont.) (Civile) (Autorisation) (40883)

6. Gaganjot Singh Sidhu c. Sa Majesté le Roi (Alb.) (Criminelle) (Autorisation) (39720)

7. Awale Hussein v. Sa Majesté le Roi (Ont.) (Criminelle) (Autorisation) (41015)

8. Graham Hogarth, et al. c. Banque Royale du Canada (Ont.) (Civile) (Autorisation) (40914)

9. Conner Jayce Derksen c. Sa Majesté le Roi (Man.) (Criminelle) (Autorisation) (41025)

10. Groupe Alter Justice c. Procureur général du Canada (Qc) (Civile) (Autorisation) (40829)

11. Sébastien Sirois, et al. c. Kevin Richer (Qc) (Civile) (Autorisation) (40863)

12. Pierre Joseph Ulysse c. Banque de Nouvelle-Écosse (Qc) (Civile) (Autorisation) (40891)
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